
I Z V O D  IZ  Z A P I S N I K A 
 

sa XIV (četrnaeste) redovne sjednice Skupštine opštine Herceg-Novi, održane 
dana 15. septembra 2015.godine u prostorijama Opštine Herceg-Novi sa početkom u  
8:30 časova 

Sjednicom predsjedava Andrija Radman, predsjednik Skupštine opštine Herceg 
Novi koji je podsjetio prisutne da je saziv za današnju sjednicu sa materijalima upućen 
04.09.2015.godine svim odbornicima, parlamentarnim partijama, predsjednici Opštine, 
potpredsjedniku Opštine, predstavnicima sredstava javnog informisanja, a da je  današnja 
sjednica sazvana na osnovu člana 40 stav 2 Statuta Opštine Herceg Novi i člana 60  
Poslovnika Skupštine opštine Herceg Novi . 

Takođe tom prilikom upoznaje prisutne da će na osnovu člana 147 i 148 
Poslovnika Skupštine opštine Herceg Novi, kroz institut „slobodne stolice“u radu 
Skupštine učestvovati predstavnik nevladinog sektora gospođica Olivera Doklestić po 
tački: 8. predloženog dnevnog reda. 

Tok sjedice  se fonografski  snima, javni prenos vrši se putem Javnog radio 
difuznog servisa Radio TV Herceg-Novi, interesovanje za televizijsko snimanje iskazale 
su RTVCG  i TV Herceg Novi,  a o zapisniku sa sjednice stara se gospođa Dragana 
Stanišić iz Službe Skupštine. 

Polazeći od člana 64 stav 1 i 2, nakon izvršene prozivke, predsjedavajući je 
konstatovao da sjednici od ukupno 34 odbornika prisustvuje 30 odbornika, da su 
odsustvo najavili odbornici Slobodan Radović i Obrad Gojković, te da su obezbijeđeni 
uslovi za punovažan rad i odlučivanje. 

Odbornica Danijela Đurović nije dobila odgovor na odborničko pitanje 
postavljeno na XI redovnoj  sjednici Skupštine opštine Herceg Novi a koje se odnosilo na 
evidentiranje koncesija na vađenje kamena u Opštini Herceg Novi. 

Andrija Radman Predsjednik Skupštine je dao pojašnjenje, s obzirom da je u 
ingerenciji Predsjednika Skupštine da se stara da odbornici uredno dobijaju odgovore na 
postavljena odbornička pitanja, da je određenih broj istih vraćen na ponovni postupak, iz 
razloga što se dobijeni odgovori suštinski nisu odnosili na postavljena pitanja. 

Odbornica Žaklina Babović skreće pažnju Predsjedniku Skupštine da Odbor za 
komunalno stambenu djelatnost u više navrata nije mogao da funkcioniše iz razloga 
nedostatka kvoruma, odnosno odsustva odbornika vladajuće koalicije, te zahtjeva da  
skrene pažnju članovima navedenog Odbora ili da se isti promijene kako bi Odbor mogao 
neometano da funkcioniše i doprinosi radu ove Skupštine. 

Andrija Radman predsjednik Skupštine je istakao da postoji evidentan problem u 
radu više skupštinskih Odbora, ne samo Odbora za komunalno stambenu djelatnost, usled 
neprisustvovanja odbornika vladajuće koalicije, te da će se do narednog zasijedanja 
Skupštine izvršiti zamjena odbornika gdje je to potrebno kako bi Odbori mogli 
neometano funkcionisati i ostvarivati svoju funkciju, u skladu sa Statutom i Poslovnikom. 

Predsjednik Skupštine je stavio na usvajanje usvajanje Izvod iz zapisnika sa XIII 
redovne sjednice održane dana 06.08. 2015.godine, i konstatovao da su odbornici bez 
rasprave, jednoglasno usvojili Izvod iz zapisnika sa  XIII redovne  sjednice Skupštine 
opštine Herceg Novi. 

Predsjedavajući je podsjetio prisutne da su uz saziv za današnju sjednicu dobili 
predlog dnevnog reda, stavove nadležnih Odbora kao i predlog za proširenje predloženog 
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dnevnog reda sa tačkom Izbor i imenovanje- Predlogom Rješenja o imenovanju Žirija za 
dodjelu Nagrada i Povelje Opštine Herceg Novi. 

Predsjedavajući je stavio na izjašnjavanje predlog da se predloženi dnevni red 
dopuni sa tačkom: Predlog Rješenja o imenovanju Žirija za dodjelu Nagrada i Povelje 
Opštine Herceg Novi, te je nakon izjašnjavanja, konstatovao da su odbornici jednoglasno 
prihvatili navedeni predlog.  

Predsjedavajući je stavio na izjašnjavanje predloženi dnevni red, te je nakon 
izjašnjavanja po dnevnom redu u cjelini, konstatovao da su odbornici jednoglasno 
usvojili sledeći 

DNEVNI RED 
 
1. Predlog Odluke o donošenju Urbanističkog projekta kompleksa mješovite 

namjene „VILLDOR“ u Igalu. 
2. Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije „Mrkovi-Njivice“ na 

Luštici. 
3. Predlog Odluke o prodaji katastarske parcele broj:73/1 u K.O. Sasovići radi 

kompletiranja urbanističke parcele. 
4. Predlog Odluke o radnom vremenu. 
5. Predlog Odluke o izmjeni Odluke o lokalnim administrativnim taksama. 
6. Predlog Odluke o izmjeni Odluke o mjesnim zajednicama. 
7. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku odbora direktora „Parking 

servis Herceg Novi“ DOO Herceg Novi o imenovanju vršioca dužnosti izvršnog 
direktora. 

8. Izvještaj o radu JUK „Herceg-fest“ Herceg Novi sa Finansijskim izvještaj za 
2014.godinu i Programom rada za programsku sezonu 2015-2016.godine sa 
Finansijskim planom za 2015.godinu. 

9. Izbor i imenovanja: 
- Predlog Rješenja  o imenovanju Žirija za dodjelu Nagrada i Povelje Opštine 
Herceg Novi. 

10. Odbornička pitanja i odgovori. 
 

I  
Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da 

Predlog Odluke o donošenju Urbanističkog projekta kompleksa mješovite namjene 
„VILLDOR“ u Igalu, usaglašen sa Zakonom i Statutom, stavi u skupštinsku proceduru. 

Odbor za planiranje i uređenje prostora Skupštine opštine Herceg Novi 
jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog Odluke o donošenju 
Urbanističkog projekta kompleksa mješovite namjene „VILLDOR“ u Igalu, stavi u 
skupštinsku proceduru. 

Konstatuje se da je prisutan odbornik Željko Vavić, te da sjednici prisustvuje 31 
odbornik. 

Uvodno izlaganje po navedenom Predlogu Odluke ispred obrađivača 
“Urbanprojekt” Čačak, podnijela je Zorica Sretenović, odgovorni planer i rukovodilac 
izrade Plana.   

Odbornik Milovan Baždar je pohvalio planski dokument, navodeći da su istim u 
potpunosti uvažene instrukcije iz projektnog zadatka, a sve u skladu sa PUP-om Opštine. 
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Takođe tom prilikom navodi s obzirom da se radi o Urbanstičkom projektu i rješenju za 
devet urbanističkih parcela, koji su u funkciji turizma, da ne postoji ozbiljna izgrađena 
komunalna infrastruktura, te postavlja pitanje da li Opština očekuje ulaganje investitora u 
komunalnu infrastrukturu i da bi obavezu investitora u izgradnji komunalne infrastrukture 
trebalo precizirati i novom Odlukom o komunalnom opremanju, za koju navodi da se 
trebala naći na dnevnom redu ovog skupštinskog zasijedanja. 

Odbornik Zoran Kovačević je ukazao da se prilikom izgrade ovakvih planskih 
dokumenata mora povesti računa na neophodnost izgradnje saobraćajnica u ovom dijelu 
Igala, riješiti problem mirujućeg saobraćaja, kao i imati u vidu očekivani priliv gostiju iz 
zaleđa Igala na naše plaže. 

Nakon pojašnjenja Mladena Kadića, sekretara Sekrtarijata za prostorno planiranje, 
izgradnju, komunalne djelatnosti i zaštitu životne sredine, za riječ se javio odbornik 
Milovan Baždar koji je tom prilikom postavio pitanje da li je lokalna vlast sredstva 
prikupljena od građevinskih dozvola u iznosu od cca 800.000,00 evra, investirala u 
opremanje komunalne infrastrukture, te ponavlja pitanja da li se u ovom dijelu očekuje 
ulaganje investitora u komunalno opremanje i zašto Predlog odluke o komunalnom 
opremanju nije uvršten u dnevni red ovog zasijedanja, kad smo jedna od rijetkih, ako ne i 
jedina Opština u Crnog Gori koja nije usvojila navedenu Odluku. 

Sekretar Mladen Kadić navodi da su u toku pregovori sa investitorima da 
učestvuju u izgradnji komunalne infrastrukture, na način da se ulaganja istih kompezuju 
kroz njihove obaveze prema Opštini, s tim da UT uslovi  i građevinske dozvole ne mogu 
glasiti na investitora nego isključivo na Opštinu, u skladu sa Zakonom. Što se tiče Odluke 
o komunalnom opremanju, u toku je izrada nove Odluke , s obzirom da je postojeća 
Odluka u većem dijelu na štetu ovoga grada. 

Odbornik Milovan Baždar navodi da Sekretar u svom izlaganju nije potvrdio 
namjensko trošenje sredstava niti kada će se Odluka o komunalnom opremanju naći na 
dnevnom redu skupštinskog zasijedanja. 

Odbornica Tamara Vukašinović je istakla da bi više voljela da se ovim planom 
predvidjela izgradnja klasičnih hotelskih kapaciteta umjesto apartmana namijenjenih za 
privremeni smještaj  koji se vremenom mogu pretvoriti u stanove za tržišnu prodaju. 

Nakon pojašnjena datih od strane sekretara Mladena Kadića i obrađivača Plana, a 
kako više nije bilo zainteresovanih za raspravu, Predsjednik Skupštine je stavio na 
izjašnjavanje  Predlog Odluke o donošenju Urbanističkog projekta kompleksa mješovite 
namjene „VILLDOR“ u Igalu, i konstatovao da je Skupština uz 25 glasova „za“ i 3 glasa 
„uzdržani“ usvojila sledeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
DONOSI SE  Odluka o donošenju Urbanističkog projekta kompleksa 

mješovite namjene „VILLDOR“ u Igalu, u predloženom tekstu. 
 

II 
Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da 

Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije „Mrkovi-Njivice“ na 
Luštici,usaglašen sa Zakonom i Statutom, stavi u skupštinsku proceduru. 
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Odbor za planiranje i uređenje prostora Skupštine opštine Herceg Novi 
jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog Odluke o donošenju 
Lokalne studije lokacije „Mrkovi-Njivice“ na Luštici, stavi u skupštinsku proceduru. 

Odbornik Mirko Mustur ispred kluba odbornika Demokrate Herceg Novi 
reagovao je proceduralno te naveo da će navedeni Klub napustiti zasijedanje Skupštine iz 
razloga što dio odbornika vladajuće koalicije ne prisustvuje sjednici Skupštine tokom 
rasprave, već se pojavljuje samo tokom izglasavanja tačaka. 

Odbornica Danijela Đurović ispred kluba odbornika SNP-a je reagovala 
proceduralno ističući da je navedeni Klub pokazao odgovornost, te ostao prisutan tokom 
prve tačke dnevnog reda da bi se ispoštovali obrađivači koji dolaze iz drugih gradova, ali 
da zbog neodgovornosti pojedinih odbornika vladajuće koalicije koji nisu pokazali 
dovoljno elementarnog poštovanja ni prema odbornicima ni prema obrađivačima da budu 
prisutni tokom rasprave, već se samo pojavljuju prilikom izglasavanja tačaka, da će ovaj 
Klub napustiti zasijedanje Skupštine. 

Odbornik Zoran Kovačević je reagovao ispred kluba odbornika DPS-a ističući da 
ne shvata motiv za napuštanje skupštinskog zasijedanja i toliku neodgovornost dijela 
opozicije s obzirom na važnost odluka koje se nalaze na dnevnom redu.  

Odbornik Boris Seferović ispred Kluba odbornika Nova “Sačuvajmo Novi-za 
dobro Novog” i odbornica Jovana Šijačić ispred Kluba odbornika “Građanski savez” su 
istakli da su navedeni klubovi zbog konstantnog proizvoljnog napuštanja skuštinskih 
zasijedanja odbornika vladajuće koalicije, primorani a u znak protesta, da napuste 
današnje skupštinsko zasijedanje. 

Odbornik Milovan Baždar navodi da će zbog važnosti planskih dokumenata koji 
se nalaze na dnevnom redu ostati prisutan do izglasavanja istih, a da će nakon toga u znak 
solidarnosti prema opozicionim kolegama, napustiti zasijedanje Skupštine. 

Predsjednik Skupštine Andrija Radman je konstatovao da i nakon napuštanja 
skupštinskog zasijedanja od strane dijela opozicije, i dalje postoji kvorum za punovažan 
rad i odlučivanje. 

Nakon uvodnog izlaganja po Predlogu Odluke koje je ispred obrađivača “Del 
project” DOO Budva , podnijela  Senka Deretić, odgovorni planer i rukovodilac izrade 
Plana, za riječ se javio odbornik Milovan Baždar koji je tom prilikom pohvalio kvalitet 
izrade navedenog planskog dokumenta, te istakao da će klub odbornika PZP-a dati 
podršku ovom planskom dokumentu, s tim da je kao nedostatak naveo što su samo dvije 
parcele planirane za izgradnju hotelskih kapaciteta, a ostale za izgradnju turisitčkih 
naselja. 

Kako više nije bilo zainteresovanih za raspravu, predsjednik Skupštine je stavio 
na izjašnjavanje Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije „Mrkovi-Njivice“ 
na Luštici, i konstatovao da je Skupština uz 21 glasa „za“ usvojila sledeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
DONOSI SE  Odluka o donošenju Lokalne studije lokacije „Mrkovi-Njivice“ 

na Luštici, u predloženom tekstu. 
 

III 
Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da 

Predlog Odluke o prodaji katastarske parcele broj:73/1 u K.O. Sasovići radi 
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kompletiranja urbanističke parcele,usaglašen sa Zakonom i Statutom, stavi u skupštinsku 
proceduru, uz zahtjev da se ubuduće uz materijale za predloženu tačku dnevnog reda 
dostavlja i izvod iz geo-digita u kojem će biti jasno vidljiv odnos predmetne parcele i 
poznatih parametara (magistrala, more i dr.). 

Odbor za budžet i finansije Skupštine opštine Herceg Novi je jednoglasno zauzeo 
stav da Predlog Odluke o prodaji katastarske parcele br.71/3 u K.O. Sasovići radi 
kompletiranja urbanističke parcele, stavi u skupštinsku proceduru. 

Odbor za imovinsko pravna rasploganja jednoglasno predlaže Skupštini opštine 
Herceg Novi da Predlog Odluke o prodaji katastarske parcele broj:73/1 u K.O. Sasovići 
radi kompletiranja urbanističke parcele. 

Kako nije bilo zainteresovanih za raspravu, predsjednik Skupštine je stavio na 
izjašnjavanje Predlog Odluke o prodaji katastarske parcele broj:73/1 u K.O. Sasovići radi 
kompletiranja urbanističke parcele, i konstatovao da je Skupština uz 21 glas „za“ usvojila 
sledeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
DONOSI SE  Odluka o prodaji katastarske parcele broj:73/1 u K.O. Sasovići 

radi kompletiranja urbanističke parcele, u predloženom tekstu. 
 

IV  
Odbor za statut i propise Skupštine opštine Herceg Novi uz 2 glasa „za“ i 2 glasa 

„uzdržani“ nije zauzeo stav po Predlogu Odluke o radnom vremenu. 
Odbor za komunalno-stambenu djelatnost uz dva glasa „za“ i dva glasa 

„uzdržani“ nije zauzeo stav po Predlogu Odluke o radnom vremenu. 
Odbor za turizam i privredni razvoj jednoglasno predlaže Skupštini opštine 

Herceg Novi da Predlog Odluke o radnom vremenu, stavi u skupštinsku proceduru. 
Odbornik Zoran Kovačević je postavio pitanje zašto je ponovno uveden postupak 

da se mora zatražiti dozvola za rad ugostiteljskih objekata nakon 01.00 h, a nakon gašenja 
emitovanja muzike, te ukazao i na evidentan problem, tj. na radno vrijeme u 
apotekarskim ustanovama, kada iste za vrijeme državnih praznika i tokom noći u periodu 
od 22 h do 7 h ujutru, ne rade, te se samim tim ne mogu nabaviti ni osnovni farmaceutski 
proizvodi. U tom dijelu je Predsjednik Skupštine predložio, a obrađivač prihvatio, da u 
članu 16 stav 3 Odluke umjesto riječi: „mogućnošću“ stoji riječ: „obavezom“, a poslije 
riječi: „dvadesetočasovnog dežurstva“, da se dodaju sledeće riječi: „ u bar jednoj 
apotekarskoj ustanovi na teritoriji Opštine Herceg Novi“. 

Nakon određenih pojašnjenja od strane Novice Gecaja sekretara Sekretarijata za 
finansije, turizam i ekonomski razvoj, Predsjednik Skupštine je stavio na izjašnjavanje 
Predlog Odluke o radnom vremenu, i konstatovao da je Skupština uz 21 glasa „za“ 
usvojila sledeći 

Z A K LJ U Č A K 
 

DONOSI SE  Odluka o radnom vremenu, uz sledeću izmjenu: 
- u članu 16 stav 3 Odluke riječ: „mogućnošću“ zamijenjuje se riječju: 

„obavezom“, a poslije riječi: „dvadesetočasovnog dežurstva“, dodaju se 
sledeće riječi: „ u bar jednoj apoteci na teritoriji Opštine Herceg Novi“. 
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V 
Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da  

Predlog Odluke o izmjeni Odluke o lokalnim administrativnim taksama, usaglašen sa 
Zakonom i Statutom, stavi u skupštinsku proceduru. 

Odbor za budžet i finansije Skupštine opštine Herceg Novi je jednoglasno zauzeo 
stav da  Predlog Odluke o izmjeni Odluke o lokalnim administrativnim taksama, stavi u 
skupštinsku proceduru. 

Predsjednik Skupštine Andrija Radman je nakon izjašnjavanja, konstatovao da je 
Skupština, bez rasprave, uz 21 glas „za“ usvojila sledeći 

 
Z A K LJ U Č A K 

DONOSI SE  Odluka o izmjeni Odluke o lokalnim administrativnim 
taksama, u predloženom tekstu. 
 

VI 
Odbor za statut i propise uz 3 glasa „za“ i 1 glas„uzdržan“ predlaže Skupštini 

opštine Herceg Novi da Predlog Odluke o izmjeni Odluke o mjesnim zajednicama,  
usaglašen sa Zakonom i Statutom, stavi u skupštinsku proceduru.  

Odbor za komunalno-stambenu djelatnost jednoglasno predlaže Skupštini da 
Predlog Odluke o izmjeni Odluke o mjesnim zajednicama, stavi u skupštinsku proceduru. 
            Odbor za društvene djelatosti uz 6 glasova „za“ i 2 glasa „protiv“ predlaže 
Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog Odluke o izmjeni Odluke o mjesnim 
zajednicama, stavi u skupštinsku proceduru. 

Predsjednik Skupštine Andrija Radman je nakon izjašnjavanja, konstatovao da je 
Skupština, bez rasprave, uz 19 glasova „za“ i 2 glasa „protiv“ usvojila sledeći 

 
Z A K LJ U Č A K 

 
DONOSI SE  Odluka o izmjeni Odluke o mjesnim zajednicama, u 

predloženom tekstu. 
 

VII 
Odbor za statut i propise Skupštine opštine Herceg Novi uz 2 glasa „za“, 1 glas 

„protiv“ i 1 glas „uzdržan“ nije zauzeo stav po Predlogu Rješenja o davanju saglasnosti 
na Odluku odbora direktora „Parking servis Herceg Novi“ DOO Herceg Novi o 
imenovanju vršioca dužnosti izvršnog direktora. 

Odbor za izbor i imenovanja uz 4 glasa “za” i 2 glasa “uzdržani” predlaže 
Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku 
odbora direktora „Parking servis Herceg Novi“ DOO Herceg Novi o imenovanju vršioca 
dužnosti izvršnog direktora, stavi u skupštinsku proceduru uz zahtjev Odbora za ubuduće 
kada su u pitanju izbor i imenovanja iz nadležnosti Skupštine, Služba skupštine od strane 
predlagača zatraži potpunu i kompletnu radnu biografiju predloženih kandidata. 

U otvorenoj raspravi za riječ se javio odbornik Savo Marić koji je tom prilikom 
istakao da s obzirom da se „Novska lista „ zalaže za ukidanje javnog preduzeća „Parking 
servis“ da je samim tim i protiv izbora v.d. izvršnog direktora navedenog preduzeća. 
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Kako više nije bilo zainteresovanih za raspravu, Predsjednik Skupštine je je nakon 
izjašnjavanja, konstatovao da je Skupština, uz 17 glasova „za“, 2 glasa „protiv“ i 2 glasa 
„uzdržani“, usvojila sledeći 

 
Z A K LJ U Č A K 

DONOSI SE  Rješenje o davanju saglasnosti na Odluku odbora direktora 
„Parking servis Herceg Novi“ DOO Herceg Novi o imenovanju vršioca dužnosti 
izvršnog direktora, u predloženom tekstu. 

 
VIII 

Odbor za budžet i finansije Skupštine opštine Herceg Novi je jednoglasno zauzeo 
stav da  Izvještaj o radu JUK „Herceg-fest“ Herceg Novi sa Finansijskim izvještaj za 
2014.godinu i Programom rada za programsku sezonu 2015-2016.godine sa 
Finansijskim planom za 2015.godinu, stavi u skupštinsku proceduru, uz primijedbu na 
kvalitet Izvještaja o radu za 2014. godinu. 
            Odbor za društvene djelatosti Skupštine opštine Herceg Novi jednoglasno  
predlaže Skupštine opštine Herceg Novi da  Izvještaj o radu JUK „Herceg-fest“ Herceg 
Novi sa Finansijskim izvještajem za 2014. godinu i Programom rada za programsku 
sezonu 2015-2016. godine sa Finansijskim planom za 2015. godinu, stavi u skupštinsku 
proceduru. 

Pošto nije bilo zainteresovanih za raspravu predsjednik Skupštine Andrija 
Radman je nakon izjašnjavanja, konstatovao da je Skupština, bez rasprave, uz 19 glasova 
„za“ i 2 glasa „uzdržani“ usvojila sledeći 

 
Z A K LJ U Č A K 

 
USVAJA SE  Izvještaj o radu JUK „Herceg-fest“ Herceg Novi sa 

Finansijskim izvještaj za 2014.godinu i Programom rada za programsku sezonu 
2015-2016.godine sa Finansijskim planom za 2015.godinu, u predloženom tekstu. 
 

IX 
Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da 

Predlog Rješenja o imenovanju Žirija za dodjelu Nagrada i Povelje Opštine Herceg Novi, 
usaglašen sa Zakonom i Statutom,stavi u skupštinsku proceduru. 

Odbor za izbor i imenovanja jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi 
da Predlog Rješenja o imenovanju Žirija za dodjelu Nagrada i Povelje Opštine Herceg 
Novi, stavi u skupštinsku proceduru. 

Predsjednik Skupštine Andrija Radman je nakon izjašnjavanja, konstatovao da je 
Skupština, bez rasprave, uz 21 glas „za“ usvojila sledeći 

 
Z A K LJ U Č A K 

 
DONOSI SE  Rješenje o imenovanju Žirija za dodjelu Nagrada i Povelje 

Opštine Herceg Novi, u predloženom tekstu. 
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X 

Na XIV redovnoj sjednici Skupštine opštine Herceg Novi postavljena su sledeća 
odbornička pitanja: 

ODBORNIK SAVO MARIĆ 
1. „Koliko je novozaposlenih u Instituciji Opštine Herceg Novi i opštinskim 

preduzećima (DOO Parking servis, DOO Vodovod i kanalizacija , DOO 
Komunalno stambeno preduzeće, DOO Čistoća, Agencija za upravljanje 
gradskom lukom, Sportski centar Igalo i drugim preduzećima čiji je osnivač 
Opština Herceg Novi) u periodu od februara 2015. godine, na određeno i na 
neodređeno vrijeme? 

2. Koliko je trenutno zaposlenih u zgradi Opštine Herceg Novi“? 
 

ODBORNICA JARMILA RADOVIĆ 
1. „Na prostoru iznad Područne ustanove Baošić-Đenovići, koja pripada JU OŠ 

„Orjenski bataljon“-Bijela izvire i neprekidno protiče voda koja ugrožava potporni zid iza 
Škole i podriva temelje, a često i vlaži vanjske zidove Škole. 

Opština Herceg Novi je već upoznata sa ovim problemom prije dvije godine i 
sagrađen je mali potporni zid koji još uvijek ne kanališe veliku količinu vode, tako da ne 
rješava stalni problem. 

Škola nije u saznanju odakle voda dotiče, te postoji bojazan da je ona zagađena 
fekalijama, što ugrožava bezbjednost i zdravlje učenika koji borave često na dvorištu. 

Molimo nadležne institucije ove Opštine da ispitaju odakle voda dotiče u školsko 
dvorište i pokuša naći rješenje da se zaustavi njen dotok“. 

 
 
2. “Od strane više mještana Mjesne zajednice Baošići, posredno i neposredno sam 

informisana i zamoljena da postavim sledeće pitanje: 
Da li je tačna informacija da Pošta Crne Gore ukida ekspozituru u Mjesnoj 

zajednici Baošići i ako je to tačno, mještani mole da im se obrazlože razlozi. 
Mještani napominju da Pošta u Baošiću postoji 110 godina, a imajući u vidu da je 

u mjestu stalno naseljeno oko 3.000 stanovnika, a u toku turističke sezone taj broj se 
poveća za oko 5.000 turista, Pošta je potrebna i neophodna za obavljanje djelatnosti 
predviđenih za svakodnevno funkcionisanje. Ukidanje ove ekspoziture nanijelo bi štetu 
sveukupnom kvalitetu života tokom čitave godine, a posebno tokom turističke sezone. 

Mole se nadležni Uprave naše Opštine da preispitaju i utiču na ishod eventualnih 
negativnih posljedica ukidanjem ove ekspoziture, kako bi ona i dalje funkcionisala“. 

 
 

Predsjednik Skupštine zahvalio se prisutnim na saradnji i konstatovao da je sjednica 
završila sa radom u 10,00 časova. 
 
 
v.d. SEKRETAR-a      PREDSJENIK 
Milovan Benderać                                                                 Andrija Radman 
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